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Číslo zasedání 21.  

Datum konání 6. 8. 2024 – 12.00 hod. 

Místo konání Zámek Hrádek, Hrádek 1, 342 01 Sušice 

Zapisovatel Pavla Bajerová 

 

            Výbor pro regionální rozvoj Zastupitelstva PK  

                Zápis z 21. zasedání VRR ZPK dne 6. 8. 2024 
                 

 

     Přítomni: předseda: Ing. Jan Vavřička 

 
členové: 
Ing. Habruň Marek 
Bc. Jakubíček Petr 
Konvář František 
PaedDr. Krumer Vladislav 
Ing. Opltová Michaela 
Mgr. Procházková Jana 
Bc. Sýkora Jiří 
Mgr. Ženíšek Ondřej 
 
 

      Nepřítomni: 

 
 

Omluveni: 

 
 
 
MUDr. Brožík Václav 
Mgr. Němečková Martina 
 
 
 

 

 

      Hosté:            

 

 

       

 
 
 
Ing. arch. Miloslav Michalec – vedoucí Odboru regionálního rozvoje 
KÚPK 
 

 

      

     Na vědomí:       

 

 
 
 
Odbor kancelář ředitelky KÚPK (kopie – prezenční listina) 
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Program 
 

1. Zahájení 
2. Návštěva Zámku Hrádek a okolí 
3. Různé 
4. Diskuse a závěr 
 
 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 
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Zahájení 

 
Předseda výboru Ing. Jan Vavřička přivítal všechny přítomné členy a hosty. 
Zahájil 21. zasedání Výboru pro regionální rozvoj Zastupitelstva 
Plzeňského kraje. Všichni členové obdrželi pozvánku s programem jednání 
s předstihem dne 15. července 2024. 
 
Počet přítomných členů Výboru pro regionální rozvoj Zastupitelstva 
Plzeňského kraje je na začátku zasedání 8, předseda výboru konstatoval, 
že Výbor pro regionální rozvoj ZPK je usnášeníschopný.  
 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen pan PaedDr. Vladislav Krumer. 

     Navržený program dle pozvánky byl všemi přítomnými členy schválen. 
 

 
13:00 přišla paní Mgr. Michaela Opltová 
Přítomných členů výboru je 9 z 11. 
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Návštěva zámku Hrádek a okolí  
 
Návštěva Zámku Hrádek u Sušice byl panem předsedou Ing. Vavřičkou 

vybrán záměrně, aby umožnil členům výboru vidět příklad záchrany 

historického objektu za podpory Plzeňského kraje – je to klasický případ 

regionálního rozvoje. 

 

Slova a následné prohlídky Zámku Hrádek se ujala průvodkyně - 

zaměstnankyně majitele zámku Ing. arch. Pavla Lejska, který jej v roce 

2000 zakoupil. Po mnoha letech byly zahájeny práce směřující k záchraně 

objektu. Dne 24. června 2010 byl zámek po náročné desetileté rekonstrukci 

otevřen pro veřejnost jako hotel a restaurace.  V dalších letech se postupně 

opravují hospodářské objekty a nádvoří. V roce 2012 proběhla revitalizace 

zámeckého parku. V roce 2014 vzniklo v bývalém hospodářském objektu 

wellness. V roce 2015 prošla kompletní rekonstrukcí kaple sv. Valburgy a  
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 budova barokního špýcharu, v němž je Galerie Hrádek „Prostor her a 

inspirace“, kde je hravou formou dětem přibližována historie hrádeckého  

 zámku v 19. století. U špýcharu je adventure golfové hřiště pro zábavu 

nejen rodin s dětmi. Od roku 2016 se stala opět součástí zámeckého 

areálu užitková zahrada s empírovou oranžérií. V současnosti vznikají 

projekty na opravy budov zámeckého pivovaru a zbořené věže. Součástí 

života na zámku jsou také svatební obřady a hostiny, kulturní, společenské 

a firemní akce, prohlídky s průvodkyní i s panem majitelem. 
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     Různé 
 
       Pan předseda Ing. Vavřička informoval o průběhu vyhlášení výsledků 

krajského kola soutěže Vesnice roku, které proběhlo o víkendu na 
slavnostním vyhlášení v obci Mrtník. 
Obec Mrtník se stala vesnicí roku Plzeňského kraje pro rok 2024 a 
postupuje do celostátního kola. Dále informoval i o dalších oceněních. 
 
Pan Ing. arch. Michalec seznámil členy výboru s právě probíhající soutěží 
Stavba roku Plzeňského kraje a vyzval je k účasti na hlasování. Výsledky 
soutěže budou vyhlášeny 12. září 2024. Hlasování je možné do 25. srpna. 
Zmínil také, že Zámek Hrádek zvítězil v této soutěži před 7 lety. 
 
Pan PaedDr. Krumer pozval členy výboru k návštěvě Tachovska, 
především do nově po dlouhé rekonstrukci otevřené jízdárny ve Světcích, 
dále zmínil rozhlednu Havran, Český les, Sportovní lyžařské a běžecké 
středisko Silberhutte  a také sportovní areál v Tachově. 
 
Paní Mgr. Procházková nabídla kolegům návštěvu oblasti Manětínska, 
Plas a okolí. 
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      Diskuze a závěr 
 

Předseda výboru Ing. Jan Vavřička poděkoval všem členům a hostům za 

jejich účast a skvělou spolupráci během celého volebního období. 

Dále informoval členy výboru, že plánované zasedání Výboru pro regionální 

rozvoj ZPK dne 17. září 2924 se již neuskuteční z důvodu konajících se 

voleb do Zastupitelstva Plzeňského kraje.  

 
 
Zasedání výboru bylo ukončeno v 15:00 hodin. 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 7. 8. 2024 – počet stran: 3, počet příloh: 0 
 
 
 
    Pavla Bajerová                    PaedDr. Vladislav Krumer                   Ing. Jan Vavřička 
   zapisovatelka      ověřovatel zápisu       předseda výboru 


